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Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mennyi haszon van Irakon?" címmel a Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kóka
János Gazdasági és Közlekedési Miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!
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Érkezett: 2005 MAJ 2 4.

Juhász Ferenc honvédelmi miniszter szerint iraki szerepvállalásunk „totálisan pozitív egyenlegű" .

2003. áprilisig hazánkban mintegy 80-100 cég jelentkezett az iraki újjáépítésben való részvételre . Az
amerikai értesítés szerint nyílt pályázati úton magyar cégek is jelentkezhetnek, s amerikai vállalatok
alvállalkozóiként vehetnek részt a programban .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Pontosan hány milliárd forint kiadást jelentett hazánknak az iraki szerepvállalás?

Pontosan hány milliárd forint bevételt jelentett hazánknak az iraki szerepvállalás?

3 . Egyetért-e Juhász Ferenc kijelentésével, mely szerint „totálisan pozitív egyenlegű" hazánk
iraki szerepvállalása?

4 . Hány magyar vállalat pályázott?

5 . Hány többségi magyar tulajdonú cég vesz részt Irak újjáépítésébcn?

6. Név szerint milyen cégek vesznek részt az iraki újjáépítésben?

7 . Milyen árbevételt értek el a magyar vállalatok az iraki újjáépítés kapcsán? Kérem az
összegeket cégek szerint számszerűsítse!

8 . Milyen kilátások vannak, kap-e hazánk a jövőben több megrendelést?

Várom szíves válaszát!
Budapest, 2005 . május 24 .

Tisztelettel

Domokos László
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

írásbeli kérdés


	page 1

